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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor újítják fel az Avasi Gimnázium tornatermének 
tetőszerkezetét?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Több miskolci szülő fordult hozzám aggódva egy helyi középiskolát érintő ügyben. Az Avasi 
Gimnáziumban – információim szerint tavaly szeptemberben – szerettek volna egy lehajtható 
kosárlabda palánkot szerelni a tetőszerkezetre rögzítve, amikor kiderült, hogy a tetőszerkezet 
elmozdult. Mivel a tornaterem kapcsán korábban is voltak statikai problémák ezért kihívtak egy 
statikust, majd később még egyet, akik a hozzám eljutott információk szerint azt állapították meg, 
hogy a terem tetőszerkezete életveszélyes. Októbertől bezárták a tornacsarnokot és ekkortól nem 
tartanak ott testnevelés órát. Mindez azt jelenti, hogy a közel 600 tanuló számára az aulában, illetve 
az udvaron folynak a testnevelés foglalkozások attól függően, hogy milyen idő van. Információim 
szerint ez az állapot akár 2 évig így is maradhat és ezért sok osztály esetében felmerült, hogy majd a
Miskolci Egyetemre kell utazni testnevelésórára. A helyi KLIK értesülésem szerint tud a 
problémáról, de eddig semmilyen konkrét lépést nem tettek annak megoldása érdekében és még 
csak információ sincs arról, hogy mikorra tudnák újra használhatóvá tenni a tornacsarnokot. A helyi 
önkormányzat számára pedig nyilván nagy terhet jelentene a felújításnak akár csak a részleges 
finanszírozása is. A testnevelésórákon túl ebben a csarnokban tartották a szalagavatókat és a 
ballagást, illetve egyéb rendezvényeket is, így most ezek megtartása is sokkal nehezebb. Sokan 
félnek attól, hogy a helyszűke miatt a tanulók életében jelentős eseményeket olyan körülmények 
között (akár más intézményben, mint ahogy az idei szalagavatót) kell majd megtartani, ami ezeket 
az egyszeri, pótolhatatlan élményeket megkeserítheti a tanulók és a hozzátartozók számára. Ilyen 
körülmények között természetesen nem lehet a tanulók részére megfelelően biztosítani a 
mindennapos testnevelés feltételeit sem.



Ezért kérdezem tisztelt Miniszter Urat:

Felmérték-e már a szükséges javítási költségeket?

Mikorra tervezik helyreállítani az érintett tetőszerkezetet, milyen forrást tudnak biztosítani a 
munkálatokhoz?

Miért nem tájékoztatják megfelelően a helyzetről az érintetteket?

Várom megtisztelő válaszát!
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